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Aloite Havis Amandan säilyttämiseksi ja juhlien jatkamiseksi

Riehakkaat urheilujuhlat ja herkässä kunnossa oleva Havis Amandan patsas ovat eläneet vaikeaa yh-
teiseloa. Kaupunkilaisille rakas Manta on valitettavasti huonossa kunnossa ja ei kestä enää kiipeilyä. 
Veistos tarvitse ikäremontin. Samaan aikaan kaupunkilaiset ovat ottaneet Havis Amandan ympäristön 
urheilujuhlien areenaksi, joka on tietenkin kunnianosoitus upealle veistoksellemme, mutta nyt on tullut 
aika löytää ratkaisu, jossa veistos säilyy ja juhlat jatkuvat.  

Hyväksyessään tämän aloitteen Helsingin kaupunginvaltuusto edellyttää kaupunkia selvittämään mi-
ten voidaan varmistaa, että Havis Amandan patsas voidaan kunnostaa sekä säilyttää tulevaisuudessa 
niin, että juhlat voivat Esplanadin yhteydessä jatkua.

Me allekirjoittaneet valtuutetut esitämme, että Helsinki selvittää ainakin seuraavat vaihtoehdot sekä 
niistä aiheutuvat kustannukset: 

1)      Havis Amandan korvaaminen uudella samanlaisella veistoksella ja alkuperäisen veistoksen 
kunnostaminen sekä sijoittaminen HAM:in asiantuntijoiden määrittämään paikkaan, jossa alkuperäistä 
veistosta voisi edelleen mennä katsomaan maksutta.

2)      Havis Amandan kunnostaminen ja suojaamisvaihtoehdot niin, että juhlat voisivat jatkua Espla-
nadilla.
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